
 

 

Månadsmöte 4 november 2024 

Närvarande: Henrik Mårtensson, Stefan Jansson, Joakim Olsson, Flemming Östergård, Andreas Sjööberg, Ola Knutsson, 
Jonas Lindemann, Tim Friis, Anders Olsson och Jenny Svedung 

 

1. Helena Hammar meddelar att HLR-utbildningen kommer ske våren 2025 och hon inväntar även svar om vi får 
tillgång till lokal för inomhusaktiviteter i vinter.  

2. Vi pratade om vi ska anordna någon tävling nästa år, vi var alla överens om att vi ska försöka få någon tävling: i 1:a 
hand DM och i  2:a hand Serien  

3. Svemo har lanserat nyheter inför 2025, bl a angående licenserna och datum för att förnya era startnummer. Ni 
hittar ett webbinar här om ni vill veta mer https://www.youtube.com/watch?v=BmBC4UDobaY Ni hittar även en 
sammanfattning på Svemos Facebook eller länken via vår medlemssida.  Sista dagen för att förnya ert nummer är 
6/1. 

4. Skyltarna är klara, nu väntar vi in svar från Skurups Sparbank på hur deras skylt ska se ut.  
5. Vi pratar om hyrcrossens upplägg 2025, Stefan behöver avlastning fram t o m juli. Vi behöver se över hur vi kan 

lägga upp det, hyrcrossen är en viktig del av nyrekryteringen för klubben.  
6. Vi pratade om att söka utvecklingsbidrag för att göra ställplats i yttre depå. Skulle kunna bli en inkomstkälla för 

klubben.  
7. Crosskolan 2025: Vi var överens om att det kanske var bättre att köra vår och höst med sommaruppehåll. Vi 

pratade om samarbete eller inte med andra klubbar. Många fördelar med ett samarbete, bl a utvecklande med 
olika tränare, olika underlag mm. Jonas Lidén har kontakt med Ilstorp och vi har även fått en förfrågan från 
Tomelilla. Kanske ett treklubbsupplägg? Vi har dock ett behov av fler tränare. Stefan Jansson är intressera av att gå 
tränarutbildningen, någon mer som vill gå den?  Diskussion kring detta gör vi på årsmötet 8/12.  

8. Vi hade uppe KM, varför så få deltagare? Samtidigt konstaterade vi att klubbdagarna har varit lyckade med stor 
uppslutning. Jättetrevligt! 

9. Nästa år kommer vi köra en ”aktivitetstavla” i klubbstugan, håll utkik och anmäl er där ni kan vara med och hjälpa 
till. Vi började så smått redan i år. Utkiksplatsen är prio 1 att få byggd.  

10. Vi hade uppe GoBraap och kostnaden för att betala i appen.  Betalar man i appen kostar det 12:-/ betalning med 
kort eller Swish. Betalar man på plats i klubbstugan kostar det ingenting extra. Svemo håller på att ta fram något 
liknande system som vi håller koll på, finns det något annat alternativ? Den stora fördelen med GoBraap just nu är 
att den underlättar rapporteringen av LOK-stöd och andra RF bidrag väldigt mycket. Viktigt att vi som klubb är 
aktiva där och det är en ”stor” uppgift tidsmässigt att göra det utan GoBraap eller liknande system. Det ger mer än 
”bara” LOK-stödspengar, ju mer aktiviteter vi rapporterar in desto mer bidrag vi får tillbaka till klubben så som 
pengar för all mat på våra medlemsdagar och hjälp till andra investeringar.  

11. Vi hade uppe om vi ska ha öppet på söndag istället för lördag kommande helg om vädret tillåter. Mindre 
konkurrens och mer intäkter till klubben talar för det. 

12. Miljöinspektionen gick utan anmärkning. 

Tack för att ni kom! 

Vid tangentbordet 

Jenny Svedung 


